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Het dagelijks bestuur van het SRE heeft
al aangegeven, dat een weg ten oosten
van Geldrop nodig is om de problemen
op verkeersgebied op te lossen. De
gemeenteraad van Geldrop en Nuenen
hebben zich uitgesproken tégen een
dergelijke weg over hun grondgebied.

Wat betekent een weg voor de
bewoners?
Door de aanleg van een weg ten oos-
ten van Geldrop worden de bewoners
afgesneden van het bosgebied tussen
Geldrop en Mierlo. De weg kan alleen
overgestoken worden ter hoogte van
de Sluisstraat en de Mierloseweg. Bij
oostenwind zal er veel lawaaioverlast
van de nieuwe weg zijn. Daarnaast zal
de weg bij Nuenen door het
Dommeldal lopen. Hiervoor wil men
een brug van ruim 150 meter lengte

aanleggen. Desondanks is het natuurlijk
duidelijk, dat een mooi natuurgebied
dan onherstelbaar aangetast zal wor-
den. Bossen en een stuk Dommeldal
worden ontsierd door een drukke weg.
Ook zal de weg extra verkeer gaan aan-
trekken, waardoor bijvoorbeeld de
Mierloseweg extra druk wordt.

Beter Bose Plan
De bewonersgroeperingen vertegen-
woordigd in het OOGN (Overleggroep
Oosttangent Geldrop-Nuenen) hebben
zich uitgesproken voor het Beter BOSE
plan. Wat is het Beter Bose Plan? Het
belangrijkste onderdeel van dit plan is
de benuttingvariant, die ook is onder-
zocht in de BOSE-studie, maar wordt
aangevuld met:

Lees verder op pagina 4

23 juni 2005 is een
belangrijke dag. Dan
neemt de Regio-
raad van het SRE
( S a m e n w e r -
kingsverband
Regio Eindho-
ven) een be-
sluit over het
tracé (of lie-
ver de tracés)
uit de BOSE-
studie (1). Er
wordt vewacht,
dat de keuze
gaat vallen op een
weg ten oosten van
Geldrop en Nuenen.
Eindhoven en Helmond,
samen goed voor bijna de helft

van de stemmen, zijn
voor deze weg. Toch

mogen de bewo-
ners van de Coe-

vering enigzins
gerust zijn.
Milieunormen
gooien roet
in het eten
bij de aanleg
van deze
weg. Daar-
naast kunnen

de hoge kos-
ten een pro-

bleem zijn. Want
wie gaat straks die

weg van ruim 450 mil-
joen Euro betalen? Dat is

nog helemaal niet vastgesteld.

Activiteitenin De Dreef

Woensdagmiddag 1 juni werd er voor
de tweede keer een Diddl ruil en doe-
beurs gehouden in De Dreef. Dit uni-
cum werd wederom een groot succes!
Maar liefst 70 kinderen kwamen deze
middag langs met hun Diddl verzame-
ling. Mappen werden op tafels openge-
klapt om elkaars Diddl spulletjes te bekij-
ken en te ruilen. Ook uit Eindhoven en
Veldhoven waren speciaal enkele kinde-
ren overgekomen naar Geldrop. Toen
de kinderen waren uitgeruild was er
voor de liefhebbers de gelegenheid om
zelf Diddl kaarten en Diddl tasjes te
maken en versieren in Diddlstijl. Voor de
grootste en beste Diddl knutselaar
waren er weer leuke Diddl prijzen te
winnen tijdens deze gezellige middag.
Ben jij ook een échte Diddl fan houd
dan het Wijkblad en Middenstands-
belangen in de gaten want na de grote
vakantie gaan we wéér een Diddl ruil-
en doebeurs organiseren.

DDiiee  wweegg  ddiiee
kkoommtt  eerr  nniieett
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Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum
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Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit
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Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

ze willen liever niet in de krant (of in het
wijkblad) lezen, dat ze iets niet goed
doen of dat ze aan het sollen zijn met
de bewoners. Vandaar dat ik het nog
maar eens opschrijf. Het kan soms niet
genoeg worden gezegd. n

Flierefluiter

eraf. Er hing een poster
boven de afgebladderde
kozijnen met de mooie
tekst 'Meeùs, goed gere-
geld dus'. Dat zegt alles.

Gesol met bewoners en
hen aan het lijntje hou-
den. Het is triest maar
waar. Zelfs in 2005 is dat
jammer genoeg nog
steeds aan de orde van
de dag. De enige manier
om daar iets tegen te
doen is het oprichten van
een belangenvereniging

en het opzoeken van de publiciteit.
Want aan publiciteit hebben we alle-
maal een hekel. Of het nu een woning-
bouwvereniging is of onze gemeente,

Je zal er maar wonen in een huurhuis
van Delta Lloyd. Niet dat er iets mis is
met het huis zelf of de woonomgeving.
Nee, zeg nu zelf, waar woon je nu
immers mooier dan in de Coevering? En
dan nog in een ruim huis. Het gaat in
dit geval over de buitenkant, oftewel
het onderhoud van de huizen. Volgens
Delta Lloyd zou er meer dan voldoende
geschilderd zijn de laatste 30 jaar. De
wijk zegt van niet. Dus tijd voor de
Flierefluiter om eens zelf de balans op te
maken. 

Daarvoor ben ik met een digitaal toe-
stelletje de wijk in getrokken. En dan zie
je grote verschillen. Er zijn huizen, waar-
bij het van een afstand aardig in orde is.
(Ik wilde ook niet bij de bewoners vlak
voor het raam gaan staan gapen of met
een schroevendraaier in het houtwerk
prikken). Andere blokken laten een flets
kleurtje verf zien. Óf die verf zit er al
eventjes op of het was een goedkoop
blikkie van een afgeprijsde partij verf.
Het leukste plaatje schoot ik bij een huis
wat te koop stond. De gaten zaten in
het houtwerk, overal bladderde de verf

Gesol  met  bewoners

U leest het laatste wijkblad voor de
vakantie. Niet dat we helemaal op
non-actief gaan. Ook wij nemen even
vakantie. Even uitblazen van de afge-
lopen zes wijkbladen. Even niet meer
zo nadrukkelijk achter het nieuws aan-
jagen. 

De redactie van Wijkblad Coevering
wenst u een prettige vakantie, prach-
tig weer en een behouden terugreis
toe. 

Fotograaf
Onze fotograaf Cor blijft zoveel moge-
lijk mooie plaatjes schieten van de
Coevering.
Mocht u iets opvallends zien, dan kunt
u hem altijd bellen op 06 - 40018430.
Zoals u in het vorige wijkblad heeft

kunnen lezen, is Cor van start gegaan
als freelance fotograaf. Hij staat voor u
klaar, ook voor uw bruiloft of partijen.

Website
Onze website www.wijkbladcoeve-
ring.nl wordt ook in de vakantieperio-
de zo actueel mogelijk gehouden. Niet
alleen met nieuwtjes, krantennieuws
en dergelijke, maar ook met foto's. In
de periode dat onze webredacteur in
Zuid-Frankrijk zit, moet u het helaas
even doen zonder het laatste nieuws.
Maar als u informatie voor ons heeft,
kunt u ons altijd bereiken op redac-
tie@wijkbladcoevering.nl

Wanneer zijn we weer terug?
Eind september ligt er weer een nieuw
wijkblad in de bus. Vol met actueel
nieuws over de Coevering, zoals u van
ons gewend bent. n

PPrreettttiiggee  vvaakkaannttiiee
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Vervolg van voorpagina; Die weg
die komt er niet

Een goed advies bij verkoudheid? Een nieuw kleurtje 
in je haar? Of je lekker laten verwennen in onze 
schoonheidssalon?

Het kan allemaal bij DA Drogisterij Coevering.

DA Drogisterij de Coevering
WC Coevering 20-21
5665 GA  GELDROP
040-2855488

nen 100 meter van een drukke snelweg
woont, of binnen 50 meter van een
drukke stadsweg, leeft door de uitstoot
van fijn stof gemiddeld een jaar korter
dan mensen die wat verder van de snel-
weg vandaan wonen.
Bij ongeveer 1.700 tot 3.000 sterfgeval-
len per jaar speelt het inademen van fijn
stof een rol. Dit blijkt uit epidemiologi-
sche studies van het Nederlands Aërosol
Programma, waarin RIVM, TNO, ECN en
IRAS van de Universiteit van Utrecht
samenwerken.
Door het hoge fijnstof gehalte in onze
regio kan er geen toestemming worden
verkregen voor de aanleg van nieuwe
wegen.

Volgens Portefeuillehouder verkeer van
het SRE, de heer Smetsers, zijn er geen
onoverkomelijke problemen met de
norm. In het Eindhovens Dagblad van
24 mei was te lezen "Volgens SRE-
bestuurder P. Smetsers is er absoluut
geen sprake van uitstel. 'De discussie
over de luchtkwaliteit speelt zich op een
heel ander niveau af. Wij hebben met
elkaar en met het Rijk afgesproken dat
we een voorkeursvariant zullen bepa-
len. En dat gaan we ook doen."
Smetsers ontkent overigens niet dat de
luchtkwaliteit de aanleg van een weg
onmogelijk kan maken. "Maar ik neem
aan dat er een werkbare regeling komt,
waardoor we gewoon normaal kunnen
functioneren.'

Ook de provincie gaf aan dat men ver-
wacht dat de norm nog wel iets versoe-
peld kan worden. Men wil daarvoor
gaan lobbyen bij de Europse Commis-
sie.

Tunnel
Vanuit onze wijk is een tunnelplan
opgesteld. Hetzelfde plan is later door
de Westerschelde Tunnel groep naar
voren gebracht als een prima alternatief
voor de aanleg van nieuwe wegen. Het

Een afgesproken doorstromingscapaci-
teit is daar een voorbeeld van.  

Intussen heeft de provincie laten weten
meer te zien in een grote ruit om
Helmond. Maar de provincie heeft geen
stem in Regioraad. Wel heeft de provin-
cie, evenals 1100 andere inzenders,
gebruik gemaakt van de inspraakmoge-
lijkheden.

Het Rijk heeft aangegeven dat de 50
miljoen euro, die toegezegd is, mogelijk
komt te vervallen als de partijen het niet
eens kunnen worden. Door de verschil-
lende standpunten, die onverenigbaar
lijken, mag worden verwacht dat het
SRE en sommige gemeenten van
mening blijven verschillen. De weg gaat
bovendien ruim 450 miljoen kosten.
Wie gaat dat betalen? Het SRE hoopt
dat het Rijk en de Provincie extra over
de brug willen komen. Maar of dat
gebeurt? Als dat niet zo is, zal er wel
worden gekozen voor een weg, maar
zal die wegens geldgebrek niet kunnen
worden aangelegd.

Fijnstof norm
Onverwacht kregen de tegenstanders
van de weg hulp van de Europese 'fijn-
stof norm'. Deze norm wordt regelmatig
overschreden, ook in onze regio. 
Fijn stof is een verzamelnaam voor zeer
kleine stof deeltjes in de lucht. Een deel
is afkomstig van natuurlijke bronnen
(opwaaiend stof). Een ander deel
bestaat uit de verzurende emissies
ammoniak, stikstof en zwaveldioxide.
De meest schadelijke emissie wordt ver-
oorzaakt door het wegverkeer (met
name dieselauto's), door verbrandings-
processen in de industrie en door hout-
kachels in woningen. 
Fijn stof in de lucht kan leiden tot
gezondheidsklachten en zelfs tot voortij-
dige sterfte. Het draagt bij tot hart- en
longziekten, acute en chronische bron-
chitis, en astma. Wie in Nederland bin-

w Ongelijkvloerse kruisingen op de
Helmondweg. Dit betreft twee krui-
singen (Wolvendijk en van
Oldebarneveltlaan)

w Ontlasting van het Bogardeind 
in Geldrop door het verkeer beter
te laten doorstromen. Het Boo-
gaardeind wordt een éénrichtings-
weg. De andere richting wordt via
het Emopad geleid. Bovendien
komen er zgn. turbo rotondes om
het verkeer efficiënt op de A67 aan
te sluiten.

w De invoering van technieken,
zoals Dynamisch Verkeers ma-
nagement (DVM) op plaatsen in
de regio waar dat helpt. Deze tech-
nieken zijn er op gericht om de
bestaande wegen optimaal te
gebruiken en de doorstroming te
verbeteren.

w Het promoten van het Openbaar
Vervoer en het beter benutten
ervan.

w Stil asfalt waar dit nodig is, bij-
voorbeeld op de Kennedylaan en
de 'Berekuil'.

w Het nastreven van schonere
lucht door de promotie van scho-
nere auto's, zoals bijvoorbeeld de
Toyota Prius, en stadsvrachtvervoer
en bussen, die op LPG of waterstof
gaan rijden. Door een betere door-
stroming in het Beter BOSE Plan zal
er ook minder uitstoot zijn. Er is
voor dieselauto's een aparte actie
nodig om roetfilters versneld inge-
bouwd te krijgen door eigenaren
en bedrijven.

w Samenwerking tussen gemeen-
tes op verkeersgebied. Dit leidt
tot afspraken, die duidelijkheid
moet verschaffen en een basis zal
zijn voor gemeentelijke beslissin-
gen over infrastructuur en de ingre-
pen achteraf.
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plan gaat uit van een tunnel ten westen
van Geldrop met drie bovengrondse
aansluitingen. De tunnel kan worden
betaald door het invoeren van rekening
rijden. De tweede kamer is volop met
rekening rijden bezig en lijkt hier groen
licht voor af te gaan geven. Filtering van
giftige stoffen uit de tunnel is mogelijk
en dit verlaagt het fijnstof gehalte in de
lucht. Het SRE ziet echter niets in deze
oplossing. Wel kunnen de tunnelplan-
nen later nog een rol gaan spelen als de
aanleg van een nieuwe weg onmogelijk
blijft. 

Acties
De laatste maanden zijn er regelmatig
acties gevoerd tegen een weg.
Honderden mensen hebben meege-
fietst in een fietstocht tegen de weg.
Vanuit Geldrop werd langs het tracé
naar Laarbeek gereden. In Nuenen en
Laarbeek is de noodklok geluid. Ook
heeft Milieudefensie een grootschalige
enquête naar bewoners in de regio
gestuurd. De komende maanden zullen
nog meer acties volgen. Allemaal onder
het motto 'die weg komt er niet'.

In het wijkblad van september kunt u
lezen hoe het afgelopen is bij de regio-
raadvergadering van 23 juni en hoe het
verder gaat met de strijd tegen de weg.
Als u niet zo lang wilt wachten kunt u
voor het laatste nieuws altijd op onze
website www.wijkbladcoevering.nl
terecht. Zelfs in de vakantieperiode. n

1 BOSE: Bereikbaarheid Oostelijke 
Sector Eindhoven

duidelijk. Hij gaat binnenkort dan ook
les nemen bij golfvereniging Gulbergen
of bij golfvereniging Welschap. Dat les
nemen is nodig om het golfbrevet te
behalen. Zonder een dergelijk brevet
mag er alleen gespeeld worden op de
oefenbanen. Het examen voor een golf-
brevet bestaat uit twee delen, een theo-
retisch en praktisch gedeelte. Een hele
klus nog. Daarnaast zijn er op dit
moment wachtlijsten bij de golfvereni-
gingen. Het is een populaire sport. 
Van postbode tot golfspeler, een mooie
droom. Maar eerst het golfbrevet halen
en dan ziet hij wel verder. Tot dan zie je
Tjeerd regelmatig een balletje slaan aan
de Bosrand. 

Als u meer over het golfen in onze regio
wilt weten neem dan een kijkje op
www.golfclubdegulbergen.nl. Golfclub
De Gulbergen heeft de beschikking over
een 18 holes par 71 baan, de
Sprookjesbaan/Libellenbaan en een 9
holes par 58 baan, de Old Course heeft
helaas ook een wachtlijst. n

Wij hebben ook
zo'n aanstormend
talent in onze
wijk. Niet op het
gebied van voet-
bal, maar in de
golfsport. Tjeerd
staat elke avond
een balletje of
zoveel te slaan op
het grasveld aan
de Bosrand. Hij
heeft nog geen
Caddie, maar ook
geen verzameling clubs. Alleen een
nummertje zeven. Daarmee kun je op
een grasveld in onze wijk nog enigszins
vooruit (met een club één kun je gemak-
kelijk 200 meter ver slaan). Je kunt
Tjeerd aan het werk zien als er niemand
meer op het veld speelt. Anders is het te
gevaarlijk. Daarom beperkt hij zich tot
het putten. Niet in een mooie put met
vlaggetje erboven, maar in een dood
normale emmer. 
Natuurlijk heeft het Wijkblad een praat-
je met hem gemaakt. Je ziet niet vaak
iemand zo fanatiek staan te oefenen.
Het slaan van een balletje is ontspan-
nend en een leuke bezigheid volgens
Tjeerd. De laatste weken wordt hij door
veel mensen aangesproken. Dat heeft al
een aanbieding van een hele set golf-
clubs opgeleverd. Ook lag er op een
ochtend een boekje met 101 tips en
een zakje golfballen voor de deur. Van
wie dat afkomt is onduidelijk. 

De beperkingen van het veldje aan de
Bosrand zijn Tjeerd zo langzaam wel

GGoonnee  iinn  6600  sseeccoonnddss

GGoollff  ttaalleenntt  iinn  wwoorrddiinngg

Je zit rustig achter in de tuin met een
kopje thee te genieten van het zonne-
tje. De achterdeur van de garage staat
open. Die aan de voorkant is dicht maar
niet op slot. Omdat je in een rustige
wijk woont, waar doorgaans niets
gebeurd, geniet je verder van je thee. 
Toch is dit een bewoner aan de Bosrand
duur komen te staan. Een insluiper
heeft zijn oude (dames)fiets achtergela-
ten en is vertrokken met een dure
herenfiets en dito videocamera. In een
kleine minuut. De bewoner hoorde een
geluid en is even later gaan kijken. Te
laat.

Denkt u hieraan als uw garagedeur
meestal van het slot laat. Uw spullen
zijn in korte tijd weg en niemand heeft
iets gezien. Voorkomen is altijd beter
dan genezen. n

Vroeger zag je aankomend voetbal talent nog volop op straat. Uren
stonden ze tegen een bal te trappen. Ronald Koeman is zo groot
geworden. Hij stond liever op straat te voetballen, dan dat hij naar
school toe ging.

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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De renovatie door SWS van 189 woningen in de Coevering is in volle gang. Mocht iemand denken dat dit zon-
der inbreng van de huurders gebeurt, dan vergist die zich. Eerder vertelde de projectleider van deze renova-
tie, Peter Adriaanse, namens SWS in het wijkblad hoe de start van de renovatie tot stand was gekomen. Nu
is het de beurt aan Hans van Brunschot, een huurdervertegenwoordiger. Hij vertelt in het bijzonder over zijn
rol in de grootscheepse renovatie in de Clarisselaan, de Roelantlaan en de Reinoutlaan.

Bel Aroundio op nummer 0800-9001 of kijk op www.aroundio.nl
Aroundio is onderdeel van Securitas, ’s werelds grootste beveiligingsorganisatie.

• Een vakkundig geïnstalleerd draadloos
 alarmsysteem.
• Een beveiligingssticker. 
• De service van de Aroundio-medewerker die u
 adviseert over veiligheid, die de alarmopvolger
 assisteert en patrouilleert in de buurt.

• Permanente monitoring van de meldkamer.
• Opvolging door professionele beveiligings 
 medewerkers.
• Ervoor zorgen dat de woning na inbraak of  
 calamiteiten beveiligd en afgesloten achterblijft
 ook als u er niet bent.
• Géén jaarcontracten met lange opzegtermijnen!

Het volledige servicepakket van Aroundio bestaat uit: 

Aroundio biedt nu als eerste in Nederland een compleet woonhuisbeveiligingssysteem voor minder dan 1 euro per dag!

Een kwalitatief goede beveiliging, met vriendelijke service tegen een betaalbaar bedrag
Voor minder dan 1 euro per dag uw huis beveiligd!

keer zegt: 'Je doet het voor de mensen.
Dat is mijn werk als huurdervertegen-
woordiger.' Het kost hem 15 tot 17 uur
per week schat hij. Maar hij heeft het er
graag voor over blijkt uit zijn woorden.

Zelf heeft hij de renovatie van zijn huis
al achter de rug. En naar tevredenheid.
Hij is vol lof over de werklieden.
Natuurlijk is het tijdens de werkzaamhe-
den aan het huis even afzien, maar de
bouwvakkers werken gedisciplineerd en
zijn correct naar de bewoners toe. Als
huurdervertegenwoordiger weet hij
waarover hij praat. Bij algemene klach-
ten over de renovatie overlegt hij met
SWS. Zo was er de enquête onder enke-
le medebewoners over de tussenmuur-
tjes. Hans heeft hierover met SWS
gesproken en zij hebben geconcludeerd
dat een enquête onder alle bewoners
de beste optie was. Zo hebben de
bewoners zich inmiddels kunnen uit-
spreken over een stenen tussenmuurtje
dan wel een aluminium profiel. De
meerderheid van stemmen is hier dan
bepalend.

Hoewel de renovatie nog niet eens is
voltooid, zal Hans van Brunschot al
besprekingen met de districtsmanager
gaan voeren over het toekomstig onder-
houd van bijvoorbeeld de panelen van
de woningen. Na de grote opknapbeurt
zullen zij er minstens tot 2038 tegenaan
kunnen, maar dat zal niet zonder maat-
regelen gaan. Bekeken moet worden
welke daarvoor nodig zijn. 

Hans oppert verder dat de leefbaarheid
van de wijk onder de loep genomen
moet worden. Hierbij valt onder ande-
ren te denken aan de groenvoorzie-
ning, aan speeltoestellen en andere
voorzieningen voor kinderen. Inspraak
van de wijkbewoners door het ventile-
ren van ideeën zou hierbij erg welkom
zijn. Het is immers hun dagelijkse leef-
omgeving. Een enquête onder de
bewoners zou ook een goed middel
kunnen zijn.

groot onderhoud niet bepaald over één
nacht ijs is gegaan.

De woningen die gerenoveerd worden
staan er ongeveer 30 jaar. Na een der-
gelijke periode waren de huizen toe aan
groot onderhoud. Maar de invulling
ervan heeft, zoals Hans vertelt, toch de
nodige kruim gekost. En alles in weder-
zijds overleg. Verschillende voorstellen
zijn de revue gepasseerd. Zo is er aan
afbraak van de woningen gedacht,
maar deze waren nog in een te goede
staat om daartoe over te gaan. Ook
werd er geopperd om de berging, die
zich aan de voorzijde van het huis
bevindt, te verplaatsen naar de achter-
zijde. Tevens is gekeken naar de grond-
waterspiegel.  Hans zegt: 'Het probleem
van het vocht speelt in de hele wijk,
maar speciaal de huizen in de buurt van
de Dommel hebben er last van.' 

'Met name over dit laatste aspect is
goed nagedacht,' zegt Hans. Volgens
hem zeggen de 'technische mensen' dat
de aanpassingen, zoals het afdichten
van de kruipruimtes, dubbele beglazing
en een centrale afzuiginstallatie, het
vochtprobleem sterk zullen verminde-
ren. De bewoners zullen door thermo-
pane ook minder hoge stookkosten
hebben, al zullen ze daar nog niet bij
stilstaan. De inbreng van de huurder-
vertegenwoordiger kan hierin niet wor-
den onderschat. En zoals hij een paar

Pogingen van mijn kant een afspraak te
maken met Hans van Brunschot zijn
aanvankelijk niet succesvol. Hij is druk
bezet met verschillende zaken. Eén
ervan is het werk als huurdervertegen-
woordiger. De naam zegt het eigenlijk
al. Hij vertegenwoordigt de huurders in
het overleg met de woningbouwvereni-
ging, SWS in dit geval. Vanuit de
Gemeentelijke Groencommissie, waarin
hij destijds zitting had, werd hij voor
deze functie gevraagd. Hans besloot
zich verkiesbaar te stellen en werd geko-
zen. Inmiddels is hij met zijn tweede ter-
mijn als huurdervertegenwoordiger
bezig, daar waar drie termijnen moge-
lijk zijn.

Als huurdervertegenwoordiger neemt
Hans regelmatig deel aan het wijkover-
leg. Dit betreft een vergadering tussen
vertegenwoordigers van de bewoners
van de Coevering. Hierbij worden zaken
besproken die de wijk aangaan. Dit kun-
nen wensen zijn die vanuit de wijk zelf
aan SWS  kenbaar moeten worden
gemaakt. Of andersom, voornemens
van SWS met betrekking tot de wijk
waarover een standpunt namens de
wijkbewoners moet worden bepaald.
Hans van Brunschot heeft als huurder-
vertegenwoordiger ook regelmatig
overleg met SWS. Hij heeft hierdoor de
lange aanloop tot de in februari j.l.
gestarte renovatie meegemaakt. Uit zijn
verhaal blijkt dat de beslissing tot dit

De  renovatie  vanuit  het  perspectief
van  de  huurdervertegenwoordiger

Lees verder op pagina 11
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Bellen mag altijd!
Uw wethouder Bas van den Tillaar,

0492 - 664907 of
fractievoorzitter Frits Crooijmans,

040 - 2856242.

Secretariaat Wim Evers, Laan van Tolkien 39,
Geldrop, 040 - 2851546.

agressief zijn. We zien ze dus liever ach-
ter een muurtje of in een dierentuin of
zo.

De Barbeque
Dit is een belangrijk iets in aussieland.
Tja, hoe kan je ook anders verwachten
met de gemiddelde temperatuur hier.
Op vele plekken staan barbeques die je
gratis kan gebruiken. Op het strand, in
een dorp of zelfs midden in Melbourne
aan de oever van de Yarra-rivier. Wij
maken er ook wel eens gebruik van. Je
neemt gewoon het vlees, de uien en de
champignons mee en barbequen maar.

Winter
Vanaf 1 juni is het hier winter. Het weer
is nu wel aan het veranderen. Overdag
is het nog steeds lekker. De temperatu-
ren zijn nu gezakt naar rond de twintig
graden. 's Avonds begint het echter fris
te worden. Temperaturen zakken dan
naar ongeveer acht graden gedurende
de nacht. Dat voelt koud aan. Zo nu en
dan hebben we 's nachts de verwar-
ming aan.
Zo dit was het dan. Volgende keer
hopen we jullie weer een nieuwsbrief te
sturen met allerlei wetenswaardigheden
en nieuwtjes erin. Tot ziens. n

Simone en René

de auto gestopt en zijn naar zijn huis in
Hampton Park gereden. Daar zijn we
tot vijf september gebleven. Vanaf drie
september kregen we de sleutel van ons
eigen huis in Pakenham. Daar wonen
we nu.

Het dorp
Dit dorp ligt, zoals ze het hier zeggen in
'the country'. Het is gelegen aan het
begin van de heuvels. Pakenham groeit
flink door het aanleggen van nieuw-
bouwwijken. Het ligt ongeveer 60 kilo-
meter ten zuidoosten van Melbourne.
We hebben ons eigen winkelcentrum
waar letterlijk van alles voorradig is. Er
zijn diverse scholen, er is een indoor
zwemcentrum en niet te vergeten er ligt
een racecourse. Dat laatste is met name
voor René zeer prettig. Wij wonen aan
de rand van Pakenham en zijn dus zo
buiten het dorp. Je bent dan direct in de
heuvels en zover als je kan kijken, zie je
alleen maar land.

Een favoriete plek van mij is een laven-
delfarm, hier zo'n acht kilometer van-
daar. Het is gelegen op de top van een
heuvel en je hebt een schitterend uit-
zicht vandaar. Ik ga er geregeld naar toe
om er gewoon even van het uitzicht te
genieten. René kent bijna al de 'off the
road' wegen hier in de buurt en dat zijn
er behoorlijk wat. Samen gaan we gere-
geld, voordat het donker wordt, nog
even die wegen bekijken. Je voelt je
dan soms echt 'in the middle of no-
where'.
Soms zie je opeens een wombat of een
kangaroe. Ook hebben we eens een
emoe langs de kant van de weg zien
staan. Het zijn niet echt onze favoriete
beesten. Ze kunnen namelijk nogal

Simone Sutherland woonde 20
jaar op de Adelaartlaan in de
Coevering. Enkele jaren geleden
ging ze samen met haar vriend
René op vakantie naar Australië,
het land waar haar broer al jaren
woont. Ze trouwden er, maar kwa-
men nog wel terug. Het Australië
virus had hen echter wel besmet.

Het jaar daarop ging de vakantie
wederom naar Australië. Korte tijd na
terugkomst besloten ze te gaan emigre-
ren naar Australië. Dit was niet zomaar
geregeld, want de tijd, dat iedereen zo
in Australië een nieuw leven kan begin-
nen, behoort tot het verleden. De
Australische regering heeft zo haar
eisen op het gebied van financiële
zekerheden, werk en leeftijd, voordat je
jezelf een "aussie" mag noemen.
Gelukkig is aan alle eisen voldaan en
wonen Simone en René nu al ruim 9
maanden in Australië. De vrienden,
familie en oude buurtgenoten worden
op de hoogte gehouden middels een
nieuwsbrief, waarin leuke wetenswaar-
digheden, opvallende zaken en gebeur-
tenissen staan. Wij van het wijkblad wil-
len u deze interessante highlights niet
onthouden en zullen enkele daarvan
publiceren in het wijkblad, zodat u allen
kunt lezen hoe het hen daar 'down
under' vergaat.

Een zenuwslopend vertrek
De reis er naar toe verliep niet helemaal
vlekkeloos. Bij het inchecken op
Schiphol kwamen we erachter, dat we
in alle drukte iets belangrijks waren ver-
geten, namelijk één van de paspoorten.
We raakten eerst even in paniek.
Hebben we deze reis maandenlang
voorbereid, gebeurt er dit. Al snel beslo-
ten we om Jelmer, die nog in Eindhoven
was, te vragen om 'in te breken' in het
huis van de vader van Simone, om daar
het paspoort onder de scanner vandaan
te halen en dit naar Schiphol te bren-
gen. Na een flinke 'aanvaring' met de
overbuurman is hij met de motor snel
naar het vliegveld gekomen. Twintig
minuten voor vertrek konden we
inchecken . We kunnen wel zeggen dat
dit zenuwslopend was.

Na 20 uur vliegen kwamen we in het
zuidoosten van Australië aan. Daar
stond Bernie, mijn broer, ons op te
wachten.  We hebben snel de koffers in

De  Aussies

René en Simone 

Nieuwsbrief
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 en een
goede
service

Paul van Lieshout
Mierloseweg 52

5666 KA  Geldrop

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven...

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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De in 1210 geboren Willem van
Ruysbroeck was een franciscaanse mon-
nik uit Vlaanderen. Hij leefde in een
onzekere tijd. Het Europa van dat
moment was namelijk erg onrustig. Dit
kwam omdat de Mongolen het oosten
van Europa waren binnengevallen en
naar het westen dreigden op te rukken.
Bovendien was Jeruzalem door de
Turken veroverd. De christelijke wereld
voelde zich bedreigd. Er werden kruis-
tochten ondernomen om het heilige
Jeruzalem op de Turken te heroveren. 

Samen met de Franse koning Lodewijk
IX zou Willem van Ruysbroeck in 1248
aan de Zevende Kruistocht deelnemen.
Deze had net zoals de voorgaande
kruistochten weinig succes. De Franse
koning wachtte in Syrië gedurende vier
jaar vergeefs op versterkingen en gaf

Willem ondertussen opdracht een aan-
tal tochten te ondernemen. Zo kreeg hij
de opdracht naar de Khan, de leider
van de Mongolen, te reizen. De bedoe-
ling was hen tot bondgenoten tegen de
Turken te maken. Bovendien moest
Willem van Paus Innocentius IV de
Mongolen tot het christendom trachten
te bekeren.
In 1253 vertrok Willem van Ruysbroeck
vanuit Constantinopel, het tegenwoor-
dige Istanbul, voor een lange reis naar
het Mongoolse rijk. Dit rijk was op zijn
hoogtepunt het grootste wereldrijk dat
ooit heeft bestaan. Het strekte zich uit
van China tot ver in Europa en van
Moskou tot het huidige Istanbul. De
tocht van Willem begon ongelukkig,
doordat hij het onverstandige besluit
nam om met vier karren te vertrekken.
Hierdoor zou de reis uiteindelijk langer
duren dan als hij alleen met vier paar-
den zou zijn vertrokken.Willem van
Ruysbroeck werd ondanks dat, wel de
eerste Europeaan die de hoofdstad van
het Mongoolse rijk Karakoroem wist te
bereiken. 
De reis duurde al langer dan gepland,
omdat Willem benadrukte geen diplo-
matieke functie te hebben. Hierdoor
moest hij nog langer wachten voordat
hij de Khan, de leider van de Mongolen,
zou ontmoeten. De Mongolen hadden
namelijk een groot respect voor diplo-
maten en dat gold niet zozeer voor per-
sonen die net zoals Willem van
Ruysbroeck een politieke missie hadden.

HHeerrkkoommsstt  ssttrraaaattnnaammeenn  CCooeevveerriinngg::

Willem  van  Ruysbroeck
Het lag niet voor de hand dat monniken ontdekkingsreizen onderna-
men. Laat staan dat ze van tevoren het besef hadden dat zij nieuwe
gebieden en zaken zouden gaan ontdekken. Het was een bijkomstige
zaak. Een religieus en een eventueel politiek doel was vaak de reden
waarom de tocht naar een verre onbekende bestemming werd gemaakt.
Dat was voor Willem van Ruysbroeck niet anders.

Mange Khan met zijn vrouwen en
zonen

Hypotheken
- woningaankoop
- verbouwingsplannen
- lagere maandlasten...

Pensioenen en Financieringen

George Kieft
Waleweinlaan 199, 5665 CJ  Geldrop
tel. 040 - 2858559, fax 040 - 2342780

Verzekeringen
- woonpakketten (met korting)
- auto’s & oldtimers
- zorgverzekeringen...

Het was dan ook niet vreemd dat de
missie van Willem geen succes had. De
Mongolen wilden geen steun verlenen
bij de verdrijving van de Turken uit
Jeruzalem. Ze waren ook niet tot het
christendom te bekeren. 
Toch zou de tocht van Willem van
Ruysbroeck ook nog voor ons zijn waar-
de hebben. 
Na zijn terugkomst in 1255 schreef hij
een verslag over zijn expeditie. Dit lever-
de veel informatie op over het Centraal
Azië van de 13e eeuw. Willem schreef
over de volkeren en hun cultuur die hij
had ontmoet. Zo vertelde hij over het
vreemde schrift en het papiergeld dat
de Chinezen gebruikten. Hij berichtte
daarbij ook over hun dokteren, die door
middel van de hartslag een diagnose
konden stellen. n

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.

Lodewijk IX vertrekt voor de kruistocht



10

De SP komt op voor de belangen van de 
inwoners van Geldrop-Mierlo.

  Maak de SP sterk in Geldrop en Mierlo,
    door voor minimaal € 3,40 per kwartaal lid 
    te worden en mee te kunnen praten, zowel 
  plaatselijk als regionaal en landelijk.

          De SP-hulpdienst houdt elke woensdagavond
     van 19.00 tot 20.00 uur gratis spreekuur in 
gebouw Ander werk, Toernooiveld 10 Geldrop.

SP afdeling Geldrop-Mierlo, p/a Ganzeboom 111, 5662 VC Geldrop
Tel: 040 - 280 0025, E-mail: geldrop-mierlo@sp.nl, Internet: http://geldrop-mierlp.sp.nl

BBeeggeelleeiiddiinngg  mmeett  bbeehhuullpp  vvaann  aalltteerrnnaa-
ttiieevvee  mmeetthhooddeenn  eenn  aannddeerree  ddiimmeennssiieess
Op de Waleweinlaan 128 is de huispraktijk van Monique van der
Klooster te vinden. Op het bordje geeft ze aan dat ze Paragnost, Reiki
Master en erkend Psycho-analytisch-hypno-therapeut is. Een hele mond
vol van activiteiten, die zich vooral binnen het alternatieve circuit bevin-
den. Nieuwsgierig, naar wat dit allemaal inhoudt, hebben we haar
gevraagd om hier meer over te vertellen. En dat deed ze met veel
enthousiasme.

den familielid van die persoon.
Helemaal perplex was die man. Tja,
soms moet ik ook even mijn gram
halen', lacht ze.

Aan de hand van bijvoorbeeld foto's
kan Monique iemand vertellen hoe het
met de overledene is aan 'de andere
kant'. Dat kan ze blijkbaar goed, want
mensen raken vaak overtuigd van haar
beschrijvingen. 'Het kan mensen helpen
met hun rouwverwerking', zegt ze.
'Maar je moet ook zorgvuldig omgaan
met die informatie'. Een voorbeeld. Een
vrouw was zich al jaren aan het voorbe-
reiden op de dood. Wat bleek, toen de
vrouw dertig was heeft een paragnost
haar ooit eens verteld dat zij zou overlij-
den op haar vijfentachtigste. Haar hele
verdere leven was zij ervan overtuigd
dat dit ook zo zou gebeuren. Eenmaal
vierentachtig geworden stond alles in
het teken van het vermeende overlij-
den. Het nodige werd opgeruimd en
verdeeld. Uiteindelijk is zij zevenentach-
tig geworden. 'Wat ik hiermee wil zeg-
gen', zegt Monique, 'is dat zij haar
levenskwaliteit in de laatste jaren onno-
dig heeft verminderd. Ze had nog lekker
op vakantie kunnen gaan of wat dan
ook kunnen doen. Maar in plaats van
genieten van het leven, was zij somber
en stond als het ware al met een been
in het graf. Ik doe daarom geen toe-
komstvoorspellingen. Het kan je vrijheid
ontnemen en remmen in het nemen
van beslissingen'.
Monique geeft geregeld demonstraties.

dan een ondersteuning bij het gene-
zingsproces', zegt ze. 'Ik ben geen won-
derdokter'.

Volgens Monique kan iedereen het
leren om deze energie door te geven.
Ze zegt: 'Ik kan je een voorbeeld geven
van een jonge leerling van mij. Hij had
eens een gat in het hoofd opgelopen
op school. Op de WC deed hij Reiki en
de wond bloedde na korte tijd niet
meer. Om mensen hier gebruik van te
leren maken geef ik les in Reiki aan
iedereen die dat zou willen'.

Paragnoste
Monique is eigenlijk begonnen als para-
gnost, ruim tien jaar geleden. 'Het is
een helderziende gave die ik vanaf mijn
veertiende ontdekte. Ik wist vaak vooraf
wat er op die dag kon gebeuren. Ook
kon ik soms overledenen of geesten
waarnemen. Maar ik heb hier lange tijd
nooit wat mee gedaan. Het was voor
mij eerder lastig en vervelend. Ook
omdat het vaak niet serieus genomen
werd'. En dat is natuurlijk nog steeds
wel eens het geval. 'Laatst was ik op een
feestje en moest geregeld aanhoren dat
het allemaal nonsens was. Nou,' zei ik,
'wie is die man daar naast je dan? Ik gaf
een gedetailleerde beschrijving van een
oudere man en het bleek precies over-
een te komen met een onlangs overle-

Reiki
Laten we beginnen met Reiki. 'Dat is
een soort magnetisme', zegt Monique.
Je zou het magnetisme in twee concep-
ten kunnen verdelen. Een bekend con-
cept is gebaseerd op het verwijderen
van negatieve energie. Je absorbeert als
het ware de pijn of de negatieve ener-
gie uit een bepaalde plaats bij die per-
soon. Reiki echter reinigt een persoon
door energie toe te voegen. Je kunt het
vergelijken met een glas vervuild water,
die je reinigt door voldoende water toe
te voegen. Het water loopt over en
neemt het vuil mee. Op een gegeven
moment is er alleen nog zuiver water in
het glas. Je reinigt dus niet alleen, je
geeft ook nieuwe energie.

'Deze energie komt niet van mij, maar is
om ons heen', zegt Monique. 'Het enige
wat ik doe is deze energie doorgeven.
Ikzelf krijg er ook meer energie door'.
Wat deze energie nu precies is weet ze
niet. 'Maar je kunt het omschrijven als
een soort elektrische levensenergie die
alle levende organismen in stand
houdt'. 'En', zegt ze, 'je kunt het duide-
lijk ervaren. Je krijgt het gevoel dat het
lijkt alsof er warm water over de plek
van aanraking gaat'. Het schijnt bij veel
mensen te helpen. Pijn wordt minder,
wonden kunnen sneller genezen en het
geeft energie. 'Maar het is niet meer

Monique van der Klooster 



bijna verdronken was. In haar beleving
had zij hier schuld aan, hoewel dit abso-
luut niet zo was. Het voorval had ze ver-
drongen en ze kon het zich normaal
ook niet herinneren. Maar tien jaar later
ging haar verdrongen schuldgevoel zich
openbaren door hevige bevingen. Na
enkele sessies zijn de bevingen geheel
opgehouden. Het inzicht wat hieraan
ten grondslag ligt en de verwerking
daarvan hebben haar genezen'.
Monique van der Klooster is inmiddels
erkend door het NBVH. De Nederlandse
Beroepsvereniging voor Hypnothera-
peuten. 
Zij geeft diverse cursussen, zoals Reiki,
Tarot (kaarten van Crowly), Tekeningen
lezen (je haalt uit de tekening van
iemand een verhaal die past bij hem of
haar) en nog meer. Of zij kan u mis-
schien ondersteunen met behulp van
andere dimensies of haar ervaring als
psycho-analytisch-hypno-therapeut. Kijk
op http://members.chello.nl/m.vander-
klooster voor meer informatie.

Monique van der Klooster
Paragnoste, Reiki Master en erkend
Psycho-analytisch-hypno-therapeut
Waleweinlaan 128, 5665 CL Geldrop
Tel. 040-2853182. n

Elwin Nieuwenhuis
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Hoog Geldrop 49 - Geldrop - Tel. 040-2862577

Verf - behang - wandafwerking

Tijdens de demonstratie ziet en
beschrijft zij overledenen die een bin-
ding met een van de aanwezigen heb-
ben. Zijn de beelden inderdaad van
'aanwezige' overledenen? Een verkla-
ring voor dit fenomeen heeft ze niet. 'Ik
zou het wel beter willen begrijpen', zegt
Monique. 'Dat is ook een van de reden
waarom ik een boek ben gaan schrij-
ven. Ik beschrijf hierin hoe ik met deze
gave, die zich rond mijn viertiende
begon te ontwikkelen, door de jaren
heen ben omgegaan. Welke invloed het
op mij heeft gehad, en nog heeft, en
wat het heeft betekend voor anderen'.
Het boek wordt geïllustreerd met vele
markante en frappante voorbeelden.

De politie maakt ook wel eens gebruik
van paragnosten om vermiste persoon
of daders op te sporen. Doe jij dat ook?
Monique kijkt afkeurend. 'Nee, niet
meer'. 'Ik heb het eens gedaan. Het
ging om een wapendief. Mijn beschrij-
ving werd aan de betrokkenen voorge-
legd. Iemand herkende de man direct.
Het bleek een bekende te zijn. De dief is
uiteindelijk opgepakt en berecht. Maar,
nogmaals, ik doe het niet graag. Ik voel
me er erg onveilig bij. Als ik de dader
kan 'zien', is het ook mogelijk dat hij of
zij mij kan zien. Er lopen genoeg men-
sen rond met paragnostische gaven. En
wie zegt mij dat de dader geen wraak
zal nemen? Nee, ik moet er niets van
hebben'.
Het is wat anders als mensen zelf naar
haar toekomen voor hulp, ook al heb-
ben zij een crimineel verleden. Dan is er
volgens haar geen sprake van een be-
dreigende situatie.

Hypnotherapie
Monique heeft ook psycho analyse
gestudeerd. 'Een belangrijke aanleiding
voor mij om deze studie te doen was
dat ik de situaties waar ik als paragnost
mee te maken krijg nog beter zou kun-
nen begrijpen. Een juiste aanpak kiezen

is van groot belang'. Inzichten in de psy-
chologie zijn voor haar een belangrijke
steun.
In haar praktijk verzorgt zij ook hypnose
therapie. Heeft hypnose invloed op
iedereen? 'Ja', zegt ze beslist. 'Het grote
voordeel van hypnose is dat je sneller
tot de kern kan komen. Je kunt met dat
deel van iemand praten wat normaal in
de weg zit. Vaak is dat deel moeilijk toe-
gankelijk. Je gaat terug in de tijd. Soms
zelfs tot aan een vorig leven'.

Monique ondersteund met hypnothera-
pie geen mensen die van een verslaving
af willen komen, zoals roken, drugs of
alcohol. 'Dat ligt mij niet', zegt ze.
'Mensen die willen afvallen ondersteun
ik wel. Vaak ligt daar een psychische
grondslag achter die het zelfvertrouwen
ondermijnt. Dat kan zich bijvoorbeeld
uiten in anorexia of boulimie'. 
Ze vertelt: 'Er was hier onlangs een
vrouw die sinds enige tijd op willekeuri-
ge momenten behoorlijk kon gaan
beven. De vrouw had geen idee wat
hier de oorzaak van zou kunnen zijn. Er
waren ook geen zinnige verbanden te
leggen in situaties waarin het zich
voordeed'.
Tijdens een hypnosebehandeling
beschreef de vrouw een voorval op
achtjarige leeftijd, waarbij haar moeder

Nee, het werk van Hans van Brunschot
houdt niet op, hij bruist van het enthou-
siasme. Zolang hij de belangen van de
medebewoners van de Coevering kan
behartigen en daarmee zaken voor
elkaar krijgt, heeft hij eer van zijn werk.
En daarvoor heeft hij zich indertijd als
kandidaat voor de functie van huurder-
vertegenwoordiger verkiesbaar gesteld.
n

Peter Coolen

Vervolg van pagina 6; De renovatie van-
uit het perspectief van de huurderverte-
genwoordiger

Feest met ons mee!

Supervoordelig rijlessen
vanaf 1 januari

Bel: 040-2851843 / 06-24876688 / 06-41184763, www.gervdberkrijles.nl
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jeugd rubriek
Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Een boer is al het hooi van het midden
van het land naar de zijkant aan het ver-
slepen.
Vraagt een andere boer: Wat ben jij nou
aan het doen?
Zegt de boer: 'Op het weerbericht zei-
den ze dat het ging regenen in het mid-
den van het land!'

Er staat een klein meisje voor een groot
wit huis.
Ze kan net niet bij de bel.
Er komt een aardige agent voorbij die
aan het meisje vraagt: 'Zal ik even voor
je aanbellen?'
Het meisje knikt.
Als de agent heeft aangebeld zegt ze:
'Nu wel wegrennen hè?'

Het is groen en geheim.
Ra ra wat is dat?
Antwoord:

Welke groenten zeggen vroem en zijn
snel?
Antwoord: 
n

Dennis Biesters

Dennis’

Mopjestrommel
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vroemkool en snelderij

spionazie

Horror
Sommige mensen vinden het leuk en
anderen hebben er een hekel aan. Ik
dacht laatst: 'Ik koop een keer een hor-
rorspel voor op de gamecube'. Ik wist
niet echt of ik dit leuk zou vinden. Maar
met een grote hoeveelheid moed
begon ik toch aan resident evil 4. Ik had
er al van alles over gelezen, dus ik dacht
dat het een goed spel zou zijn. Dat is
het ook. Ik werd door 2 politieagenten
naar een dorpje gereden voor een red-

dingsmissie. Toen was het nog gewoon
licht in het spel en viel het wel mee met
de horror. Maar het werd allemaal
steeds angstaanjagender. Dit komt ook
omdat de camera net iets achter de
schouder staat van de persoon waar-
mee je speelt. Dat zorgt ervoor dat het
nog net een beetje enger wordt. Om
elk hoekje staat wel weer een vijand op
je te wachten, die je vervolgens drie
keer door zijn hart moet knallen voordat
hij pas dood is. De zombies lopen in het
begin best sloom. Dus denk ik: 'Even
rustig m'n geweren laden, ze zijn toch
nog 20 meter van me af'. Dat had ik
mis. Eenmaal 15 meter van mij af, gooit
een vijand een bijl naar mijn hoofd.
Toen ik verder kwam in het spel begon
het steeds donkerder te worden en ging
het steeds harder regenen. 
En als je een vijand tegenkomt die vijf
keer zo groot is dan jij, dan voel je je vrij
machteloos. Toch vind ik het allemaal
wel mooi gemaakt.  Het is eng, maar
toch prachtig. Aan het einde van het

spel - waar ik nu ben - worden de vijan-
den niet alleen steeds sterker, maar ook
steeds enger. In het begin waren het
steeds dezelfde zombies en aan het
einde zijn dit monniken, die hele rare

geluidjes maken. Ik vind het een leuk
spel en ik zou het iedereen aanraden,
die eens een keer goed wil griezelen. n

Merijn van Wanroij

Musical  Switch  een  groot  succes

Neem groep 8 van 't Anker, laat ze een
paar maanden studeren op een musical,
maak een mooi decor van de aula en
vraag een groep ouders om te komen
kijken. En dan heb je een aantal ingre-
diënten voor een vermakelijke avond. 

Dat er talent zit in groep 8 was al lang
duidelijk. Als volleerde profs hadden ze

een slechte generale repetitie om daar-
na tijdens de eerste uitvoering te vlam-
men. De staande ovatie van de zaal liet
zien dat ook de ouders de musical kon-
den waarderen.

Neemt u maar een kijkje bij de musical
SWITCH met de fotoserie op www.wijk-
bladcoevering.nl. n
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Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

jeugdrubriek

De gala avond van het Strabrecht was
goed bezocht. Niet alleen door afgestu-
deerden die alle mogelijke voertuigen
hadden gehuurd om zich naar het
Strabrecht te laten rijden. Ook zag het
er zwart van de mensen die kwamen kij-
ken. Ook het Wijkblad had maar liefst 2
fotografen afgevaardigd (zie foto’s op
www.wijkbladcoevering.nl). Helaas is
door technische problemen met 1 van
de camera's is de opbrengst foto's wat
aan de magere kant. Mocht u interesse
hebben in één van de foto's hebben
dan kunt u contact opnemen met:
Cor van Dee, c.vandee1@planet.nl.

Gala avond Strabrecht
College druk bezocht
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Hondenbeleid  krijgt  steeds
meer  handen  en  voeten
Tot nu toe staan er alleen een groot aantal paaltjes in de Coevering. In 3 verschillende kleuren is aangege-
ven waar u uw hond mag uitlaten en hoe. Niet dat veel mensen zich er tot op heden iets van aan hebben
getrokken. Er werd toch niet bekeurd. Maar daarin gaat binnenkort verandering komen. Als hondenbezitter
zal u bij het uitlaten worden verplicht om een zakje of schepje mee te nemen. Ook mag u alleen de hond uit-
laten op plaatsen waar dat is toegestaan. Mocht u het anders willen doen, dan is in het vervolg de kans op
een bekeuring aanwezig.

Ingezonden

Beste medewerker wijkblad Coe-
vering,

Ik ben blij eindelijk te vernemen dat
jullie ook iets schrijven over de ellen-
de die katten overlast heet. Zelf ben
ik een hondenbezitter die zichzelf
enorm ergert aan het gedrag van kat-
ten/bezitters. Waarom mag een kat
los rondlopen??? Terwijl ik belasting
voor mijn huisdier betaal en deze dat
niet mag. Honden mogen alleen op
de daarvoor aangegeven plaatsen
poepen en plassen. En onze niet
belasting betalende kattenbezitters
hoeven hier geen rekening mee te
houden. Ik heb zelf een goed wer-
kende oplossing: Mijn hond. Een
lange termijn oplossing is ook katten
aan de lijn en inderdaad kattenbelas-
ting. Misschien een leuke uitdaging
voor de gemeente Geldrop! 

Met vriendelijke groet,  Een honden-
vriend 

Hallo,
N.a.v. het stukje in het wijkblad tegen
kattenpoep het volgende: katten heb-
ben een hekel aan haren tussen de
tenen/ aan de poten.
Dus: haal bij de kapper geknipt haar
en stopt dat in de aarde van het
gebied, waar je geen katten wilt heb-
ben. Het effect zal zijn, dat als een kat
daar gaat graven, er haren aan
poten/ tussen de tenen komen, het
geen de kat niet aangenaam vindt en
een andere plaats gaat zoeken zon-
der haren!! Ik heb dit zelf met het heb-
ben van de tuin ook ervaren en heb
met deze methode het gewenste
resultaat!!!

Succes gewenst! n

In 2004 heeft de gemeente Geldrop-
Mierlo de hondenbelasting ingevoerd.
Er moet ruim 45 euro per hond worden
betaald. Van dit geld betaalt de
gemeente de voorzieningen en het
schoonhouden van de hondenuitlaat-
stroken door een 'poepzuiger'.

Intussen is ook in Mierlo een proef afge-
rond. Daar werd de Retriever 35 getest.
De Retriever is een bak met aan de ach-
terkant een plastic opruimzakje. Dat
zakje kan worden gebruikt om een drol
op te rapen en vervolgens in de bak te
deponeren. De afvalbak kan eenvoudig
tegen een paal of aan de muur worden
bevestigd. Deze bak wordt ongeveer
één keer per week door de gemeente
geleegd. 'Misbruik' is hierbij niet moge-
lijk, omdat het door de vorm van bak
onmogelijk is om daar ander afval in te
gooien. 

In de komende weken worden de
bewoners van de Coevering weer geïn-
formeerd over de nieuwste maatrege-
len.

Katten
Niet alleen hebben veel mensen last van
hondenpoep, ook van katten wordt de
nodige hinder ondervonden. Dat bleek
wel uit een aantal reacties die per mail
binnenkwamen:

Al geruime tijd loopt er een proef in de
Coevering. In het begin van deze proef
werden paaltjes geplaatst en honden-
uitlaatstroken ingericht. De bewoners
werden ingelicht en er werden poeptel-
lingen gehouden. 

Uit een persbericht van de gemeente in
september 2003: 'Overlast door de aan-
wezigheid van hondenpoep staat bij
veel Geldroppenaren hoog op de lijst
van ergernissen. Omdat het hondenbe-
leid van de gemeente erop is gericht om
deze overlast te verminderen, is beslo-
ten om speciale hondenuitlaatroutes en
- stroken uit te zetten. Deze moeten
voorkomen dat er poep ligt op bijvoor-
beeld trottoirs en speelveldjes. Omdat
er met name vanuit de wijk Coevering
veel klachten kwamen, gaat de
gemeente hier half september 2003 het
gebruik van deze routes en stroken tes-
ten. Vrijdag 12 september zet wethou-
der S.A.J. van Leijsen de eerste route uit.
Hij plaatst om 10.00 uur een marke-
ringsbordje bij de Kleine Dommel (tun-
neltje bij kruising Peijnenburgweg/
Goorstraat).'

Daarna raakte de proef een beetje in de
vergetenheid. Vreemd, want in het
Eindhovens Dagblad van 15 januari
2001 stond te lezen 'Ook de vraag of
twee maanden proeftijd in de Coeve-
ring wel lang genoeg is, wordt nog
eens bekeken'. Het is uiteindelijk een
proef van bijna 2 jaar geworden.

In het begin van de proef werden de
paaltjes snel gesloopt of uitgegraven.
Ook was de totale afwezigheid van con-
trole voor veel mensen het sein om alle
regels te vergeten. Vooral rond de scho-
len waren er nog vaak klachten over
poep aan de schoenen van de kinderen.
Basisschool 't Anker heeft de laatste
maanden regelmatig actie gevoerd
tegen het uitlaten van honden rond de
school. Ook hier waren de bordjes
meestal geen lang leven gegund.
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'Klein, ervaren, een prima service,
een persoonlijke benadering en
veel kennis van zaken.' Zo kun je
Kieft Assurantiën in een paar
woorden beschrijven. Sinds het
begin van dit jaar is Kieft
Assurantiën adverteerder van het
Wijkblad. En natuurlijk zijn wij
altijd benieuwd wie onze adver-
teerders zijn.

Op een lekkere warme lenteavond ben
ik bij Marijke en George Kieft op de kof-
fie gegaan. Marijke, die de administra-
tieve kant van Kieft Assurantiën voor
haar rekening neemt, is geen onbeken-
de voor het Wijkblad. Ze zit al een tijdje
in de redactie. Samen met haar man
George heeft ze een klein assurantiën
kantoor. Eigenlijk bij toeval een jaar of
zeven geleden ontstaan. George werkte
toen bij makelaarskantoor 'van der
Meeren' als hoofd van de afdeling assu-
rantiën. Van der Meeren verkocht deze
afdeling aan een groot kantoor. Dat
bleek echter niet zo'n goede zet te zijn.
Het nieuwe kantoor was voornamelijk
gericht op zakelijke klanten, terwijl de
afdeling van George voornamelijk
gericht was op particulieren. 

Nadat bleek dat de overname geen suc-
ces was, kon George de hele portefeuil-
le overnemen. En zo ontstond in 1998
Kieft Assurantiën. Marijke en George
hebben samen een ruime ervaring.
George had 23 jaar bij van de Meeren
gewerkt, voordat hij als zelfstandige
begon en Marijke's vader had een eigen
assurantiën kantoor. In het begin deden
ze de hele administratie zelf. Nu ver-
zorgt Agevo een groot gedeelte van de
administratie en de polisopmaak. 

Misschien zou je verwachten dat de
zaken minder gaan in deze economisch
slechte tijden. Maar dat is bij Marijke en
George zeker niet het geval. De per-
soonlijke benadering en de grote vak-
kennis worden gewaardeerd. George
gaat doorgaans bij de klanten op
bezoek. Het maakt niet uit of het voor
een hypotheek of voor verzekeringen is.
Ook voor een financiële planning, waar-
bij gekeken wordt of verzekeringen al
dan niet afdoende zijn, kun je bij hem
terecht. Door de persoonlijke benade-
ring, de grote bereikbaarheid (zelfs 's
avonds en in het weekend) weten veel
mensen Kieft Assurantiën te vinden en
wordt hun naam doorgegeven aan

bekenden en familie. Dankzij deze
mond tot mond reclame hoeft Kieft
Assurantiën weinig te adverteren.
Gelukkig maken ze een uitzondering
voor het Wijkblad. Daarvoor onze harte-
lijke dank. n

Rob Biesters

Kieft  Assurantiën
gen. Ook voor kinderen en senioren zijn
er programma's. Voor kinderen is er een
gespecialiseerde kinderfysiotherapeut
aanwezig. 

Ook voor Diabetes is er een speciaal
programma ontwikkeld. Dit is de Dia-
betes Direct Fitmethode. Het is een pro-
gramma, dat is gericht op personen met

diabetes type 1 of 2. Tijdens dit pro-
gramma wordt een aantal korte instruc-
tie lessen gegeven, waarin meer wordt
verteld over de gevolgen van diabetes.
Deze lessen worden gegeven onder
begeleiding van een fysiotherapeut,
een diabetes verpleegkundige, een
podotherapeut en een diëtiste. Er wordt
gewerkt met groepen van minimaal 10
personen.

Leven met chronische pijn
Constant leven met pijn is vreselijk en de
gevolgen zijn immens. Het uitvoeren
van de meest normale allerdaagse
zaken kan een hele opgave zijn. Fit-
impuls heeft hiervoor een speciaal pijn-
programma ontwikkeld met medewer-
king van deskundigen op het gebied
van chronische pijn. Het programma is
gericht op het vergroten van inzicht in
pijn en het verbeteren van het activitei-
tenniveau. Hierbij wordt met u gekeken
hoe u het beste met de pijn om kunt
gaan.

Voor meer informatie kunt u de webpa-
gina van fit-inpuls, www.fit-impuls.nl,
bezoeken of u kunt de folder ophalen
bij het centrum, Winkelcentrum Coe-
vering 30. n

Cor v Dee

VVeerraannttwwoooorrdd
bbeewweeggeenn
Op zaterdag 4 juni jl. was de eer-
ste open dag van Fit-impuls. Fit-
impuls staat voor: verantwoord
bewegen. Bij fit-impuls werken
enthousiaste en gemotiveerde
fysiotherapeuten. Verantwoord
bewegen is hun vak. Naast de
gewone sportbegeleiding geven
ze ook specifieke trainingen aan
mensen met langdurige rug- en
nekklachten, sportblessures, rsi,
fibromyalgie of artrose. Maar ook
mensen met andere klachten zijn
hier welkom.

Als u wilt beginnen bij Fit-impuls, wordt
er eerst een intake gehouden. Er wordt
dan naar de basisconditie gekeken, ze
meten uw kracht, uw uithoudingsver-
mogen, bloeddruk en longcapaciteit.
Nadat alles op een rijtje is gezet, wordt
er een individueel trainingsprogramma
opgesteld, waarin ook een aantal evalu-
aties zijn opgenomen.

Maatwerk
Het programma wordt begeleid door
deskundige fysiotherapeuten, die hier-
voor speciaal zijn opgeleid. En de appa-
ratuur, waarmee wordt getraind, is com-
puter gestuurd. Dit garandeert maat-
werk en veiligheid. Daarbij geeft het u
inzicht in uw prestaties en uw vorderin-
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Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
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Verkeersproblemen in de regio?

Geen nieuwe weg ten oosten van Geldrop,
ook niet elders in de regio!

Geldrop-Mierlo

Verkeersproblemen oplossen via benuttingmaatregelen
en

verbetering van (Hoogwaardig) Openbaar vervoer!

stappen over me heen, al naar gelang ik
in de weg lig. Want vaak lig ik daar
waar de baas juist niet wil dat ik er lig.
Ja, de hele dag precies op je kleed lig-
gen. Da's leuk, dus niet. Wat het is weet
ik niet, maar door die drukte had ik
geen zin om zo maar eens een straatje
om te gaan. Terwijl dat gemakkelijk kon.
Zowel voor als achter stonden de deu-
ren vaak open. Ook het 'boven gebeu-
ren' interesseerde me niet zo, ondanks
het feit dat het hekje bij de trap dage-
lijks open stond. 's Ochtends vroeg - dat
was lachen - werden al die 4 mormels
lekker opgesloten op plaatsen waar ze
anders altijd stiekem in kruipen. Maar
nu wilden ze natuurlijk niet. Luid pie-
pend, soms jankend of blaffend hielp ik
van beneden af een handje mee om die
beesten gek te maken. Zo van 'laat je
niet kisten'. Als ze dan eindelijk in een
slaapkamer of de badkamer waren
gedreven, ging de deur op 'plak'. Een
grijs plakbandreepje gaf aan dat vreem-
delingen er niet in mochten. Tot twee-
maal toe had ik echt medelijden met ze. 

Rond 7 uur werden ze vriendelijk doch
dringend verzocht om in een reisbakkie
te stappen, hetgeen natuurlijk gemeen-
schappelijk werd geweigerd. Als ze er
dan eindelijk met stevige hand in waren
geperst, verdwenen ze door de achter-
deur. Even dacht ik 'eindelijk rust', maar
een uur of acht later kwam het spul
weer terug via die zelfde achterdeur. De
eerste keer ben ik hoogst persoonlijk
boven - het hekkie stond nog open -
even gaan tellen of ze er alle vier weer
waren. Mocht natuurlijk ook al weer
niet. Toch heeft de  aanpassing van dit
huis ook z'n nadelen. Overal liggen pla-
ten op de grond ter bescherming van
…. Ik heb geen enkele bescherming
meer, mij horen ze nu overal rondslui-
pen. Zelfs de katten horen me aanko-
men en dat is niet LEUK. n

Zar Blok

HHoorreenn,,  zziieenn
eenn  nniieett  lluuiissttee-
rreenn  ((2255))
Ach lieve hemel, wat heb ik het goed.
Zoals misschien al bekend is, worden er
bij ons in de buurt wat woningen
gemoderniseerd. Voor mij heeft dit als
voordeel, dat ik er heel wat vrienden bij
heb gekregen. Ze lopen langs me of Denk je dat de gemeente hard aan het

werk is met het opruimen van zwerfvuil.
Maar als de man even later met zijn han-
den over de grond aan het scheppen is
krijgt een voorbijganger argwaan. 
Zeker als de inhoud van dat scheppen
in een zakje wordt gedaan. Nadat de
gemeentewerker (in zo'n mooi gemeen-
telijk vuilophaalwagentje) weggereden
was is de voorbijganger eens gaan kij-
ken. Een nest van de rode bosmier was
eerst met een schep blootgelegd, daar-
na zijn de poppen in het zakje verdwe-
nen. Die poppen zijn gewild als vogel-
voer. Om het roven van nesten te voor-
komen zijn deze nesten beschermd.
Helaas heeft het in dit geval niet gehol-
pen. Er is intussen aangifte gedaan bij
de politie, gemeente en staatsbosbe-
heer. Helaas is er geen foto beschikbaar
hoe het nest eruit zag voor de roof.
IVN-Geldrop heeft alle mierenhopen
geïnventariseerd en controleert ze elke
jaar. n

Een mierenhoop kan behoorlijk groot
worden.

Mierennest  geroofd


